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7 nisan 2011 perşembe günü Dernek Merkezimizde ilk Yönetim Kurulu toplantımızı yaptık.
Toplantıya Yönetim Kurulu üyelerimiz dışında 2 nisanda düzenlediğimiz konserde görev alan
üyelerimizi ve Denetleme Kurulundaki üyelerimizi de davet ettik.

  

2005 yılın ekim ayında JICA Alumni Derneğinin İzmir Şubesini kurduğumuz o günlerden bu
günlere her toplantıda konuştuğumuz  şeydi  "bir yerimiz olursa..." diye başlar; bir yandan da
herbrimiz kendi alanında sorumlulukları yoğun olan çalışanlar iken; bir yerimiz olursa???  der bir
adım atamazdık.

  

O günlerde de biliyorduk; 2010 Türkiyede Japonya Yılı gelecekti; belki İzmir'de EXPO olacaktı.
Bunlar bizim fırsatımızdı. 2010 yılına JIKAD (Sayın Adil Kır'ın ortaya attığı bir isimdi; hemen
kabul ettik) olarak girmek doğru bir karardı. JICA'nın sunduğu fırsatla Japonya ile tanışmış olan
bizler için; isterdim ki JICA Alumni diye de devam etsin. 4 yıl sürdürdük; yol alamadık.

  

2010 Türkiyede Japonya Yılının kanatları altında;UÇTUK. Başardık. Japon üyelerimizin çok
büyük desteği ile; herbirimiz kendi çevremizdeki bir-iki Japon dostuna ulaştık. 2010 yılınının son
günlerinde Kuvvet Beyin de katılımıyla Büyük Kardiçalı İşhanında fiziki bir alana kavuştuk.

  

Dernek Merkezimin aktif olarak kullanılması, bu güzel işhanında 2.katın tamamının yavaş yavaş
bizim olması vizyonumuz olsun :)

  

Hep dediğimiz gibi dostluğumuzun güçlenmesi; çok sevdiğimiz ve yaşamaktan gurur
duyduğumuz şehrimiz İzmir'de somut kazanımlara dönüşmesi gönüllerimizdeki tek beklenti. Bu
duyguları taşıyan herkeze kapımız açık!
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